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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2015      § 10 - 28 
 

Tid: tisdagen den 17 februari kl. 17.30– 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-02-19 
 

 

Emilia Bjuggren Regina Kevius 

    

    

    
  Erik Odenlid 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande                 

Regina Kevius (M) vice ordförande 

Anders Österberg (S) 

Anders Lindell (MP) 

Axel Nekham (MP) 

Leo Ahmed (V) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Emil Johansson (S) Tjänstgörande ersättare 

Joseph Zamani (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Billy Östh (M) 

Birgitta Persson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, 

Jenny Åhsberger fritidsutvecklare, Sverker Lovén fiskebiolog, Erik Odenlid nämndsekreterare 

och Lennart Öström administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Josefin Salminen (S) 

Jenni Larsson (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 

Andreas Berglöf (M) 
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§ 24 
Utomhusbad på Järvafältet                                                
Utredningsbeslut  
Dnr 411-193-2014 

 

BESLUT 
 

Idrottsnämnden beslöt att bordlägga ärendet. 

 

Ärendet 

Fullmäktige gav i budgeten för 2014 idrottsnämnden, fastighetsnämnden och stadsbyggnads-

nämnden i uppdrag att utreda förutsättningarna för att anlägga ett utomhusbad på Järvafältet. 

Ett utomhusbad har varit ett starkt önskemål från de boende i området och frågan har diskute-

rats sedan 1970-talet.  

 

En arbetsgrupp med representanter från idrottsförvaltningen, fastighetskontoret och stads-

byggnadskontoret har utrett förutsättningarna för ett utomhusbad på Järvafältet. Samråd har 

genomförts med bland annat stadsdelsförvaltningarna Rinkeby-Kista och Spånga- Tensta, 

utbildningsförvaltningen, kulturförvaltningen, miljö- förvaltningen, stadsmuseet och trafik-

kontoret.   

 

De aspekter som utretts är: 

• Placering av ett utebad på Järvafältet  

• Miljökonsekvenser 

• Sociala förutsättningar 

• Innehåll för ett utebad på Järvafältet 

• Ekonomi och samhällsnytta 

 

Eggeby gård föreslås som bästa alternativ för en etablering av ett utomhusbad. Placeringen 

har utretts utifrån principen att det ska vara lättillgängligt och avståndsmässigt så likvärdigt 

som möjligt för samtliga boende i Järvastadsdelarna. Det är samtidigt viktigt att beakta be-

slutet från kommunfullmäktiges juni 2006 om att inrätta Igelbäckens kulturreservat, som in-

nebär att nya anläggningar företrädesvis ska placeras i de yttre delarna av reservatet och i an-

slutning till de befintliga gårdarna.  

 

Rinkeby-Kista och Spånga-Tensta är de enda stadsdelsnämnds- områden i Stockholm som 

inte har någon tillgång till utomhusbad inom sitt område. Akalla och Husby har mer än 5 km 

till närmaste utomhusbad. Samtidigt är dessa stadsdelsnämndsområden socioekonomiskt ut-

satta, med låga inkomster och höga ohälsotal. Många barn-familjer saknar tillgång till som-

marstuga och bil.  

 

En analys av samhällsnyttan för ett utomhusbad visar att de sannolika och troliga nyttorna, 

med god marginal, överstiger den högt skattade investeringskostnaden. Den kostnaden är av-

hängig av vilket innehåll som badet utrustas med, till exempel antal bassänger, kringaktivite-

ter etc. Till detta kommer driftskostnader. 
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En fördjupad utredning behöver göras, som bland annat belyser exakt lokalisering och ut-

formning med hänsyn till områdets natur- och kulturvärden, badets innehåll mer i detalj, tek-

niska behov och de ekonomiska konsekvenserna främst avseende kostnaden bör utredas vi-

dare i en fördjupad utredning. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

1. Idrottsnämnden, fastighetsnämnden och stadsbyggnadsnämnden godkänner tjänste-

utlåtandets rapportering om förutsättningarna för ett utomhusbad på Järvafältet. 

 

2. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att beställa en fördjupad utredning 

av ett utomhusbad vid Eggeby gård till en kostnad av 1 mnkr. 

 

3. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att utreda utomhusbad vid Eggeby 

gård enligt uppdrag från idrottsförvaltningen. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren m.fl. (S) yrkar bordläggning av ärendet. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt ordförandens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten   Erik Odenlid  

  Nämndsekreterare 


